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مهرداد محمدی: عصبانی و تحت  
فشار بودم، از همه عذرخواهی می کنم

مهرداد محمدی بازیکن استقلال که به دلیل 
اظهاراتش ۶ جلسه محروم و ۵۰۰ میلیون تومان 
جریمه شده از فدراسیون، کمیته انضباطی و 
هواداران عذرخواهی کرد. مهرداد محمدی در 
گفت وگو با تسنیم، درباره صحبت هایش بعد از 
بازی با پیکآنکه منجر به محرومیت ۶ جلسه ای  
از سوی کمیته انضباطی شد عنوان کرد: بعد از 
بازی واقعاتحت فشار بودم. حق ما قهرمانی بود. 
اصلاقصدی برای مصاحبه نداشتم و از شدت 
ناراحتی فقط می خواستم سوار  و  عصبانیت 
ماشین شوم و به خانه بروم اما خبرنگاران محترمی 
که آنجا حضور داشتند اصرار کردند و من هم از 
سر عصبانیت و به خاطر فشارهای روانی که رویم 
وجود داشت، آن حرف ها را زدم که کاملااشتباه 
گذشته  گلزن استقلال در فصل  بود. بهترین 
ک است و همه می دانند  ک پا گفت: سابقه من پا
که همیشه اخلاق و ادب را رعایت می کنم، اما 
متأسفانه اتفاقاتی که آن شب رخ داد، باعث شد 
کنشی نشان دهم که اصلادرست نبود و  چنین وا
از این بابت، از فدراسیون فوتبال، کمیته انضباطی 

و هواداران فوتبال عذرخواهی می کنم. 

ویژه

کمتر از یک ماه بعد از  ژاوی 
برکناری از هدایت بارسا با 
تیم ملی  هن  ا پیر ن  شید پو
اسپانیا در دیداری دوستانه به 
میدان رفت. زمانی که از ژاوی 
در مورد حرف های اخیر لاپورتا 
سوال کردند، مربی سابق بارسا 

محترمانه پاسخ منفی داد. 

کا  لو و  و  لد نا و ر نو  یستیا کر
مودریچ در پایان بازی دوستانه 
پرتغال- کرواسی، ملاقات گرم 
و دوستانه ای باهم داشتند. در 
آستانه رقابت های یورو تیم ملی 
کرواسی دست به کار بزرگی زد و در 
لیسبون توانست 1- 2 برابر پرتغال 

پیروز شود. 

پولی  لیور گلر  بکر  آلیسون 
ر  ا ید د ر  د یل  ز بر تیم ملی 
دوستانه بامداد دیروز مقابل 
تیم مکزیک با شماره عجیبی 
ظاهر شد که توجه هواداران را 
به خود جلب کرد. او به جای 
شماره یک، شماره 110 را بر تن 

 . شت ا د

ت
شــ

س نو
عک

        شماره عجیب   سکوت دیدار

گفتوگو

و  بازیکن سابق پرسپولیس  بهادر عبدی 
گردان قلعه نویی  کارشناس فوتبال در مورد برد شا

در مقدماتی جام جهانی صحبت کرد. 
    درباره پیروزی تیم ملی فوتبال ایران 

مقابل هنگ کنگ چه نظری دارید؟
گردان قلعه نویی بازی با برنامه و خوبی را   شا
به نمایش گذاشتند و توانستند پیروزی پرگلی را 
به دست بیاورند. شاهد نقاط تاریک و روشنی در 
این مسابقه بودیم و مهم ترین نکته این مسابقه 
حضور جوانان با استعداد در ترکیب تیم ملی بود. 
هر فردی که بازی را ندیده باشد و تنها نتیجه 
نهایی را مشاهده کند متوجه ساختار دفاعی 
ضعیف تیم ملی خواهد شد. گل خوردن مقابل 
هنگ کنگ که یک تیم درجه چندم است به 
هیچ عنوان توجیه پذیر نیست و قطعاتوی ذوق 
می زند. خط حمله با تجربه تیم  ملی باعث شد 
که در این مسابقه گل های زیادی به ثمر برسد، 
اما در خط دفاع به دلیل ساختار ناهماهنگ 
باز هم از ثبت یک کلین شیت باز ماند. از نظر 
من پرداختن به رفع نقاط ضعف خط دفاعی از 
نان شب برای کادر فنی تیم ملی واجب تر است. 

   در این دیدار شاهد حضور بازیکنان 
جوان بودیم!

نکته مثبت این دیدار حضور جوانان در بازی 
بود و نسلی را شاهد بودیم که قطعادر آینده از 
آنها بیشتر خواهیم شنید. در چند ماه گذشته 
تیم ملی کمترین بازی تدارکاتی را انجام داد و 
همین موضوع باعث شد که بازیکنان چندان 
با یکدیگر هماهنگ نباشند. این ناهماهنگی 
تقریباتوجیه پذیر است و با دادن زمان بیشتر 
کرد.  به بازیکنان می توان این مشکل را حل 
مهم ترین اصل برای موفقیت در مسیر صعود به 
که  جام جهانی بسته نگه داشتن دروازه است، چرا
تکرار این اشتباهات مقابل تیم های بزرگ جبران 
ناپذیر خواهد بود. در مسابقه مقابل هنگ کنگ 
اشتباهات فردی زیادی را شاهد بودیم و از نظر 
من نباید بیش از حد به آن پرداخته شود. باید 
تمرکز و آرامش بازیکنان را مهیا کنیم و از بروز 
هرگونه حواشی در اردوی تیم ملی جلوگیری 
گردان قلعه نویی با یکدیگر  کنیم. بازی به بازی شا
هماهنگ تر می شوند و قطعادر این مسیر ما 
موفق خواهیم بود. زمانی هم طارمی و آزمون 
و بسیاری از بازیکنان با تجربه تیم ملی مانند 
همین بازیکنان جوان، بی تجربه و با استرس بازی 
می کردند، اما با تدابیر هوشمندانه و حمایت همه 

جانبه توانستند به سطح اول اروپا برسند. 

عبدی:
تیم  ملی مقابل 

هنگ کنگ با برنامه 
بازی کرد 

 تیم کوراش زنان ایران  
نایب قهرمان آسیا شد

تسنیم: تیم کوراش زنان ایران موفق به کسب  
۲ طلا، ۳ نقره و ۳ برنز در مسابقات قهرمانی 
آسیا شد و به مقام نایب قهرمانی دست یافت. 
، ملی پوشان ایران ۲  در پایان رقابت های دیروز
طلا، ۳ نقره و ۳ برنز به دست آوردند و در بخش 
تیمی به مقام نایب قهرمانی رسیدند. در فینال 
وزن 48- کیلوگرم فائزه ابراهیمی از ایران در 
کنار »هوی تینگ هسو« از چین تایپه به مقام 
سوم مشترک رسید. در وزن ۵۲- کیلوگرم آرزو 
در  شکست  با  کشورمان  ملی پوش  سلیمی 
فینال مقابل »خیلولا اورتیکبوئوا« از ازبکستان 
به مدال نقره بسنده کرد. در وزن ۵7- کیلوگرم 
طاهره آذرپیوند در مبارزه فینال به مصاف 
گوجونووا« از ازبکستان رفت و  کخون آ »ایبودا
برابر این حریف نیز پیروز شد تا مدال طلای این 
وزن را به خود اختصاص بدهد. در وزن ۶۳- 
کیلوگرم پردیس عیدی وندی همراه با »مانپریت 
رانی« از هند به مدال برنز مشترک دست یافت. 
در وزن 7۰ - کیلوگرم ریحانه گیلانی ملی پوش 
کشورمان در دیدار نهایی به مصاف »شهنوزا 
بوزورووا« از ازبکستان رفت و با شکست مقابل 
این کوراش کار به مدال نقره رسید. در وزن 78- 
کیلوگرم که مسابقات به صورت دوره ای برگزار 
شد، صبا کرمعلی در کنار »سابینا کادیرووا« از 

ترکمنستان به مدال برنز دست یافت. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
کره با بازیکنان تیم ملی در  ایسنا: سرمربی تیم ملی هرگونه مذا
اردوی این تیم پیش از بازی با ازبکستان را منع کرده است. اردوی 
تیم ملی فوتبال ایران پس از پیروزی مقابل هنگ کنگ ادامه دارد 
گردان امیر قلعه نویی خود را برای بازی روز سه شنبه مقابل  تا شا
ازبکستان آماده کنند. در شرایطی که هنوز فصل نقل و انتقالات 
فوتبال ایران به صورت رسمی آغاز نشده شایعات مختلفی در 
مورد مذکرات با بازیکنان در اردوی تیم ملی مطرح شده و حتی 
امروز عنوان شد که برخی بازیکنان از طرف باشگاه ماموریت پیدا 
کره  کرده اند تا با بازیکنان تیم های دیگر در اردوی تیم ملی مذا
کنند. همین اخبار باعث شد که کادر فنی تیم ملی و در راس آن 
کنش نشان دهند. قلعه نویی  امیر قلعه نویی به این مساله وا
کره با بازیکنان مختلف در طول برگزاری اردو را منع  هرگونه مذا
کرده است و اجازه جلسه بازیکن با هر فردی خارج از اعضای تیم 
را نداده است. همچنین بازیکنان تیم ملی ایران نیز به هیچ وجه 
اجازه خروج از اردو را ندارند تا پس از بازی با ازبکستان بتوانند 
استراحت کنند. تیم ملی فوتبال ایران سه شنبه شب در ورزشگاه 

آزادی به مصاف تیم ملی ازبکستان می رود. 

بیــنالمــلل
  باشگاه بایرن مونیخ که پس از توافقش با توماس توخل 
برای قطع همکاری با یکدیگر در پایان فصل ۲4- ۲۰۲۳ در 
جست وجوی یافتن بهترین گزینه برای این مربی آلمانی بود، 
سرانجام در حدود دو هفته پیش ونسان کمپانی را به عنوان 
سرمربی جدید خود معرفی کرد. لوئیز فن خال 7۲ ساله که 
خود بین سال های ۲۰۰9 تا ۲۰11 هدایت بایرن مونیخ را برعهده 
داشت و این تیم را به یک قهرمانی در بوندس لیگا، یک قهرمانی 
در جام حذفی آلمان و یک قهرمانی در سوپرجام آلمان رساند، 
در گفت وگو با شبکه تلویزیونی »اسکای اسپورتس«، درباره 
انتخاب کمپانی به عنوان سرمربی جدید باواریایی ها گفت: 
واقعا از انتخاب ونسان کمپانی به عنوان سرمربی جدید بایرن 
شگفت زده شدم چون نام های زیادی در رسانه ها مطرح شده 
بود و این نام ها به شدت مورد احترام بودند. سرمربی پیشین 
تیم ملی فوتبال هلند که در فصل 1۰- ۲۰۰9 بایرن مونیخ را به 

سوق  اروپا  قهرمانان  لیگ  فینال 
داد، تصریح کرد: کمپانی تازه وارد 
خیلی  و  شده  مربیگری  عرصه 
از  بایرن  اما  نیست،  باتجربه 
مربیان زیادی درخواست حضور 
روی نیمکت این تیم را کرد که آنها 

حاضر به قبول این پیشنهاد نشدند. 
من فکر می کنم این اتفاق خوبی 

مونیخ  بایرن  برای 
نیست. 

احمدزاده: پرسپولیس و استقلال در قواره قهرمانی نبودند! 

فرکی: اعتراض به داوری فرار رو به جلو است 

محمد احمدزاده سرمربی سابق ملوان 
بندر انزلی اعتقاد دارد، پرسپولیس و استقلال 
در فصل گذشته در قواره قهرمانی لیگ برتر 
نبوده اند. محمد احمدزاده در گفت وگو با 
تسنیم، درباره اتمام مسابقات لیگ برتر که 
اظهار  بود،  همراه  پرسپولیس  قهرمانی  با 
تیم  دو  از  هیچ کدام  معتقدم  من  داشت: 
پرسپولیس و استقلال در فصل گذشته در 
قواره قهرمانی نبودند و در طول فصل از لحاظ 
نتیجه گیری و سبک بازی نوسان داشتند. به 

نظر من لیگ سال گذشته دستاورد خاصی 
کتور هم  نداشت و تیم های سپاهان و ترا
در  نتوانستند  و  نداشتند  نرمالی  وضعیت 
کورس قهرمانی قرار بگیرند. وی در مورد اینکه 
خیلی ها پرسپولیس را از لحاظ فنی بهترین 
تیم بیست وسومین دوره لیگ برتر قلمداد 
گر پرسپولیس قهرمان  کید کرد: ا می کنند، تأ
شد یا استقلال نایب قهرمان، دلیلش این بود 
که تیم های دیگر با آنها فاصله داشتند. خیلی  
کتور، فولاد و چند  از تیم ها از جمله سپاهان، ترا

تیم دیگر نتوانستند در این فصل وضعیت 
خوبی داشته باشند و فکر می کنم نتیجه 
گرفتن پرسپولیس و استقلال به این خاطر بود 
که تیم های دیگر وضعیت خوبی نداشتند. 
پیشکسوت فوتبال ایران راجع به نتایج خوب 
ملوان با مهدی تارتار هم به تسنیم گفت: تارتار 
خیلی خوب نتیجه گرفت و مردم انزلی بابت 
عملکرد ملوان بسیار خوشحال هستند. هر 
چند هفته های آخر دلچسب نبود، ولی ملوان 
در مجموع عملکرد خوبی داشت. احمدزاده 

درباره بحث ماندن یا جدایی مهدی تارتار 
آینده  یادآور شد: طبیعتا باید برای فصل 
شرایط مالی را هم در نظر گرفت، چون به هر 
حال مهدی تارتار به عنوان یک مربی موفق در 
فصل گذشته، رقم های بزرگ در تیم های دیگر 
گر از لحاظ  را هم در نظر می گیرد. بدون شک ا
کم نباشد  مالی شرایط مناسبی در ملوان حا
تارتار از این تیم جدا خواهد شد. تارتار فصل 
گذشته عملکرد خوبی داشت و طبیعتاً باشگاه 
هم برای حفظ این مربی، باید او را راضی کند. 

کشور  حسین فرکی پیشکسوت فوتبال 
عنوان کرد که »لیگ بیست و سوم از تمام 

ادوار لیگ بیشتر حاشیه داشت.«
  قهرمان لیگ 

حسین فرکی، مربی پیشین تیم ملی در 
گفت وگو با ایسنا درباره کیفیت فصل بیست و 
سوم لیگ برتر فوتبال اظهار کرد: لیگ امسال 
فراز و نشیب زیادی داشت و تنها حسنش 
که در نیم فصل دوم حساسیت  این بود 
زیادی ایجاد کرد. او در پاسخ به این سوال که 
آیا پرسپولیس بر اساس شایستگی قهرمان 
لیگ برتر شد؟ عنوان کرد: اواسط نیم فصل 
دوم به این موضوع اشاره کردم که هر کدام 
، سپاهان، پرسپولیس  کتور از تیم های ترا
و استقلال شانس قهرمانی دارند. در این 
کتور عقب افتادند.  مسیر ۲ تیم سپاهان و ترا
و  لیگ  اواسط  از  استقلال  و  پرسپولیس 
که  کمی عقب تر هم قابل پیش بینی بود 
شانس قهرمانی را دارند. پرسپولیس قهرمان 
شد چون از فرصتش خوب استفاده کرد و 

دیگری نایب قهرمان شد چون نتوانست 
خوب استفاده کند. به همین دلیل مسائل 
حاشیه ای زیادی ایجاد شد. فرکی با اشاره 
قهرمان  مورد  در  شده  ایجاد  حواشی  به 
لیگ برتر تصریح کرد: این حاشیه ها قسمت 
منفی لیگ بیست و سوم بود. بیشتر از همه 
دوره ها، لیگ بیست و سوم حاشیه داشت. 
اتفاقاتی که خوشایند خیلی ها از جمله من 
نبود. من لیگ را دنبال می کردم؛ خیلی بد و 
خارج از بحث فرهنگی بود و همه بخش های 
لیگ را شامل می شد. حالا یک بخش بیشتر 
گر چیز  . ا درگیر حاشیه بود و بخش دیگر کمتر
دیگری هم به آن اشاره می شود به نظرم کمی 

بی انصافی است. 
  داوری 

گفت:  او درباره اشتباهات داوری هم 
اشتباهات داوری تکراری است. هر وقت 
اشتباهات به نفع شان بود سکوت کردند 
کردند. فکر  اعتراض  این مورد  و برعکس 
می کنم اعتراضات به داوری فرار رو به جلو 

است و اشتباهات داوری اولین نقطه در 
دسترس است. بارها گفته ام که امیدوارم در 
بخش داوری عمدی وجود نداشته باشد 
گر عمدی باشد عمق فاجعه است. در  اما ا
هر صورت همیشه به داوران فوتبال کشور 
احترام گذاشته ام. داوران قشر زحمتکشی 
هستند و قضاوت یکی از سخت ترین کارهای 
ممکن است. ان شاءا... در این بخش آسیب 
نبینند. مربی پیشین تیم ملی فوتبال ایران 
گر فقط اشتباهات داوری را دلیل  ادامه داد: ا
کامی خودمان بدانیم یا برخی موفقیت  نا
کنند،  را به همین اشتباه داوری خلاصه 
قضاوت درستی نیست. شاید اشکالات و 
اشتباهات زیادی در خیلی از بخش ها وجود 
داشته باشد به ویژه در بخش اجرایی فوتبال 
یعنی مدیریت باشگاه، کادر فنی و بازیکنان. 
در واقع اینها سه نکته اصلی در کنار داوری 
گر بخواهیم به آن سه مورد  هستند. ما ا
بی توجه باشیم و فقط بگوییم اینجا داور 
اشتباه کرد و ما قهرمان شدیم یا نشدیم، 

این دور از انصاف است. باید قبول کنیم که 
آن سه بخش دیگر )مدیریت، کادر فنی و 

بازیکنان( اشتباهاتی داشتند. 
  پدیده؟!

فرکی در پاسخ به این سوال که آیا بازیکن 
پدیده خاصی در فصل بیست و سوم لیگ 
گفت: حقیقت  کرده است؟  برتر مشاهده 
که در  ماجرا نه! من چیزی ندیدم. لیگی 
آن پدیده نباشد نشانگر عملکرد ضعیف 
در  پدیده ها  شاهد  گذشته  مثل  است. 
گر هم بخواهیم نام یکی،  لیگ نیستیم. ا
دو بازیکن را برای کل لیگ بگوییم اصلاً آدم 
برتری  لیگ  تیم   1۶ ما  می کشد.  خجالت 
داریم و 17 تیم دسته اولی، اما در آنها ممکن 
است ۲ پدیده به چشم بیاید که آن هم تازه 
صد درصد نیست. مثل گذشته نیست که 
پدیده کاملاً مشهود باشد. آنقدر پدیده ها 
خوب باشند که ما بگوییم امسال 1۰ پدیده 
در لیگ دیدیم. در مقایسه با این تعداد تیم 

لیگ برتری و لیگ یکی، من چیزی ندیدم. 

 نباید مقابل ازبکستان بی محابا
 بازی کنیم 

مقدماتی  در  هنگ کنگ  مقابل  ایران  فوتبال  تیم ملی 
جام جهانی، به برتری رسید. قلعه نویی به عهد خود وفا کرد و 
جوانگرایی را در تیم ملی ایجاد کرد. ملی پوشان بازی خوبی را به 
نمایش گذاشتند، اما متأسفانه در ساختار دفاعی خوب نبودیم 
و در بازی های بعدی باید با تمرکز بیشتری وارد میدان شویم. 
مقابل هنگ کنگ نیاز به برد داشتیم و بهترین فرصت بود تا از 
جوانان استفاده شود و آن ها را محک بزنیم که خدا را شکر مثبت 
بود و ما را به آینده تیم ملی امیدوار کرد. عملکرد نسل جدید در 
این مسابقه ستودنی بود و من از آن ها حمایت می کنم و امیدوارم 
در مراحل بعدی نیز هماهنگ تر و بهتر از این عمل کنند. خدا 
را شکر به آن چیزی که می خواستیم رسیدیم و نکته ای که این 
مسابقه داشت این بود که باید بیش از پیش روی نقاط ضعف 
در خط دفاعی کار کنیم تا در مراحل بعدی مقابل تیم های بزرگ 
که جای هیچ اشتباهی نخواهد بود. متأسفانه  اشتباه نکنیم، چرا
بازی های تدارکاتی کمی را برگزار کردیم و بازیکنان آنطور که باید با 
یکدیگر هماهنگ نبودند. برای هماهنگی بیشتر بین بازیکنان 
کنون وقت انتقاد نیست.  جوان به زمان بیشتری نیاز است و ا
وظیفه کادر فنی تیم ملی در این زمان این است که بازیکنان را 
با یکدیگر هماهنگ کند و به صورت همه جانبه آن ها را حمایت 
کند. هرچند ممکن است که در مقطع کنونی همانند دیدار با 
هنگ کنگ ضرر کنیم و ۲ گل دریافت کنیم، اما قطعادر آینده 
سود بزرگی از این موضوع خواهیم برد چرا که نسل جوان تیم ملی 
کشف موفقیت خواهند داشت.  انگیزه های بیشتری برای 
فساد هایی که در لیگ برتر وجود دارد به تیم ها نفوذ کرده و یکی 
از دلایل افت بازیکنان شده است. اصلی ترین دلیل آن، نبود 
VAR است و دومین دلیل عدم حمایت از جوانان و سومین 
دلیل آشنابازی هایی است که باعث شده بازیکنان با استعداد 
زمینه حضور در مسابقات رسمی را نداشته باشند. استعدادیابی 
و آموزش بازیکنان جوان به صورت اصولی پیش نمی رود و برخی 
از مربی پایه ها یاد گرفتند که یک توپ را به زمین می اندازند تا 
بازیکنان با آن سرگرم شوند. باید در بحث حقوق، بازیکنان جوان 
را حمایت کرد و از این جهت به آن ها بها دهند تا انگیزه کافی 
برای پیشرفت داشته باشند. امیدوارم نظارت کافی روی این 
موضوع انجام شود تا برخی اشخاص با گرفتن رشوه فوتبال ایران 
را به نابودی نکشانند. در مورد دیدار بعدی تیم ملی باید بگویم 
ازبکستان همواره تیم گردن کلفتی در آسیا بوده و تیم ملی ایران 
کثر آن ها پیروز  مقابل آن ها بیش ترین بازی را برگزار کرده که در ا
بوده، اما در چند سال گذشته ازبکستان وارد پیشرفت خوبی 
شده و نمونه آن را در جام ملت های آسیا شاهد بودیم. ازبکستان 
در بازی رفت مقابل ایران هم از بازی باخته یک امتیاز گرفت و 
کنون هم امتیاز با ما مشترکا در صدر جدول هستند. نباید اجازه  ا
دهیم که آن ها به عنوان تیم نخست به دور بعد صعود کنند، چرا 
که به اقتدار ما لطمه خواهد زد. این دیدار حیثیتی است، اما نباید 
بی محابا مقابل ازبکستان بازی کنیم و امیدوارم تماشاچیان 
در این مسابقه سنگ تمام بگذارند و از سوی تمام رسانه ها و 

پیشکسوتان حمایت همه جانبه صورت بگیرد. 

فرشادفلاحتزاده
کارشناسفوتبال

آرمان ملی: طی روزهای گذشته صحبت هایی مبنی بر 
کتور مطرح شده است.  کناره گیری زنوزی از مالکیت باشگاه ترا

استعفا 
کتور اعلام کرد با استعفای هوشنگ نصیرزاده  باشگاه ترا
از مدیرعاملی این باشگاه مخالفت شده است. به گزارش 
، پیرو درخواست کناره گیری  کتور رسانه رسمی باشگاه ترا
هوشنگ نصیرزاده از سمت مدیرعاملی، مجمع سهامداران 
کتور ضمن مخالفت با این موضوع،  و هیات مدیره باشگاه ترا
گذاری سهام باشگاه مکلف به  نصیرزاده را تا انتهای پروسه وا
فعالیت اعلام کرد. براین اساس، هوشنگ نصیرزاده تا پایان 
گذاری سهام، به عنوان نایب  رئیس هیات مدیره،  پروسه وا
کتور به فعالیت خود ادامه  مدیرعامل و سخنگوی باشگاه ترا
خواهد داد. همچنین طبق اعلام مجمع سهامداران باشگاه 
کتور، مسئولیت و اختیارات نقل و انتقال بازیکنان و انتخاب  ترا
سرمربی به مالک جدید که از طریق هیات فوتبال تعیین 
کتور در مقطع  گذار شده و مدیریت فعلی باشگاه ترا می شود، وا

کنونی هیچ فعالیتی در این زمینه ندارد. 
کنش هیات فوتبال     وا

کید کرد  رئیس هیات فوتبال استان آذربایجان شرقی تأ
کتور بر عهده هیات  گذاری مالکیت باشگاه ترا مسئولیت وا
فوتبال نیست. جواد ششگلانی در گفت و گو با تسنیم درباره 
کتور و اینکه آیا جلسه ای  آخرین وضعیت مالکیت باشگاه ترا
 ، برای تعیین تکلیف این باشگاه برگزار شده است یا خیر
اظهار داشت: نه! هنوز جلسه ای تشکیل نشده، اما بناست 
نشستی در این مورد با مسئولان استانی برگزار شود که زمان 
کنش به این موضوع که  آن تا الان مشخص نیست. وی در وا
کتور اعلام کرده است مالک جدید از طریق هیات  باشگاه ترا
فوتبال انتخاب می شود و به این ترتیب به نظر می رسد باشگاه 
تبریزی زمان طلایی نقل  و  انتقالات را از دست خواهد داد و این 
موضوع به ضرر این تیم خواهد بود، گفت: یقیناً اینطور است 
کتور باید هرچه  و باشگاه متضرر می شود. تکلیف باشگاه ترا
زودتر مشخص شود، اما تصمیم گیری درباره مالک برعهده 

هیات فوتبال نیست. 
کید دارد که  کتور در تمام بیانیه های خود تأ »چرا باشگاه ترا
هیات فوتبال مسئولیت باشگاه را برعهده خواهد داشت؟«، 
رئیس هیات فوتبال استان آذربایجان شرقی گفت: این را هم 
اطلاعی ندارند. خودشان می گویند و خودشان هم جواب 

می دهند! قانوناً اداره باشگاه نه وظیفه ماست و نه کاره ای 
گذار کنند باید خودشان  گر هم بخواهند باشگاه را وا هستیم. ا
گذار کنند. نهایت کار این است که اهلیت خریدار را هیات  وا

فوتبال باید تأیید کند. 
   صحبت های مدیرعامل 

هوشنگ نصیرزاده درباره اصلی ترین دلایل انصراف گروه 
دریک از باشگاهداری، اظهار داشت: بیش از ۲۵ سال از 
تیمداری آقای زنوزی در رشته های مختلف سپری شده و 
سوابق ورزشی من نیز مشخص است. منظورم این است که 
به آن تجربه کافی دست یافته ایم که تصمیمات هیجانی و 
کرده موضوع لجبازی هم به  عجولانه اتخاذ نکنیم. خدای نا
هیچ عنوان وجود ندارد و این واژه ها که به کار برده می شود، 
صرفاً بازی های نخ نمای برخی افراد در فضای مجازی است. 
وی ادامه داد: ما بر این باوریم که هواداران در تیم های 
پرطرفدار مالکان اصلی باشگاه هستند و انتقاد هم حق مسلم 
کم بر  گران تحت فشار روانی و جو حا آنهاست. گاهاً تماشا
ورزشگاه از الفاظ نامناسب استفاده می کنند، باز هم مشکلی 
نیست و ما پذیرای انتقاد این عزیزان هستیم. طبیعت فوتبال 
همین است، همه جای دنیا هواداران تیم های مدعی در 
صورت عدم کسب جام قهرمانی، اعتراض می کنند، چون ذات 
تیم پرطرفدار همین است. نصیرزاده خاطرنشان کرد: موضوع 
فراتر از آن چیزی است که همه فکر می کنند. می پرسند چرا 
کتور قهرمان نشد، می گویم به همان دلیل که این تیم در  ترا
1۵ سال گذشته تا آستانه کسب جام رفته و به رغم شایستگی 
موفق نشده است، امسال هم نتوانست جام کسب کند. 
من وجود برخی مشکلات و کاستی ها را قبول دارم، اما از این 
کتور روند خوبی  بخش ماجرا هم نباید غافل شویم، وقتی ترا
را در پیش می گیرد عده ای سنگ اندازی می کنند. نصیرزاده 
کید کرد: من نیازی به پول فوتبال ندارم و درآمدم  همچنین تأ
از محل دیگری است. وابستگی خاصی هم به فوتبال ندارم 
گر روزی در ورزش نباشم، هیچ خللی در زندگی شخصی ام  و ا
ایجاد نمی شود. به همین دلیل با صراحت می گویم این جو 
کنونی برای مالکان بعدی هم مشکل ساز خواهد شد. خود 
کید کرد: با تمسخر  هواداران باید این افراد را کنترل کنند. وی تأ
حرف هایم، بهانه جویی و ادعاهای واهی که احتمالاً با آنها 
مواجه خواهیم شد؛ دردی دوا نمی شود. مدیران، مربیان 
و بازیکنان همگی روزی رفتنی هستند، اما آنچه که باقی 

« است. متأسفم برخی نظرات را در  کتور می ماند، نام »ترا
گر خریدار نیست،  فضای مجازی خواندم که نوشته بودند »ا
تیم را منحل کنید.« تعجب می کنم یک انسان چقدر می تواند 
کتور آرزوی همین افراد است  نسنجیده حرف بزند؟ انحلال ترا
که هیچ  گاه محقق نخواهد شد. من هم با هواداران موافقم، 

کتور روی زمین نمی ماند.  ترا
   اختلاف با شورای شهر؟!

چند روز قبل حجت الاسلام والمسلمین سید رسول برگی، 
عضو شورای اسلامی شهر تبریز، عملکرد هوشنگ نصیرزاده، 
کتور را مورد انتقاد قرار داد و گفت: این فرد  مدیرعامل باشگاه ترا
کنش تند  باید مورد غیرت سنجی قرار بگیرد. این موضوع با وا
کتور تهدید کرد مطالبی  نصیرزاده همراه شد و مدیرعامل ترا
ح خواهد کرد. صبح دیروز  علیه حجت الاسلام برگی را مطر
)یکشنبه(، حجت الاسلام و المسلمین سید رسول برگی در 
حاشیه صد و نود و هشتمین جلسه صحن علنی شورای 
اسلامی شهر تبریز در جمع خبرنگاران در این باره اظهار 
کرد: منظور من از غیرت سنجی بحث ناموسی قضیه نبود، 
برای مثال من به عنوان یک تبریزی غیرت و تعصب خاصی 
روی تیم های خوزستانی ندارم و این امر برای آقای هوشنگ 
نصیرزاده هم صادق است. او ادامه داد: من به عنوان یک 
کتور اظهار  گذاری مالکیت ترا هوادار می توانم درباره بحث وا
نظر کنم نه به عنوان یک مسئول و معتقدم اصلی ترین دلیل 
نتیجه نگرفتن این تیم در سال های اخیر استفاده نکردن 
از نفرات بومی است. لازمه موفقیت این تیم حتی در صورت 
گذاری استفاده از نفرات بومی است و در غیر این صورت  وا
همین روند ادامه خواهد داشت. این عضو شورای شهر تبریز 
گری  کتور بیان کرد: برود و افشا درباره تهدید مدیرعامل ترا
لی کرده باشم و یا سایت قمار  گری یعنی یا من دلا کند. افشا
و شرط بندی داشته باشم؛ البته آقای نصیرزاده باید این 
اتهامات را به صورت مستند ارائه کند و گرنه من هم می توانم 
به او اتهام بزنم . برگی عنوان کرد: من اصلا نمی خواهم کار به 
چالش کشیده شود و اصلا با آقای زنوزی مخالف نیستم. 
که باعث  دوستان به من گفتند آن حرف ها را مطرح نکنم، چرا
کاهش محبوبیتم می شود، اما من به دنبال محبوبیت نیستم. 
من به فکر این هستم که چه کسی جوابگوی بچه های یتیم 
هوادار فوت شده از شدت استرس خواهد بود؟ باید بدانند با 

یک تیم طرف نیستند با یک فرهنگ طرف هستند. 

کتور  کتور حاشیـــــــه های    تــــرا حاشیـــــــه های    تــــرا


